
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1172
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om menneskehandel den 4. juni 2024 – hvor 
der yderligere er gået et år og to måneder siden samrådet den 23 marts 2023, hvor 
ministeren sagde, at han ville afvente effekten af allerede igangsatte tiltag, fordi der ikke 
havde været tid til, at de kunne vise deres effekt, og derfor kunne han ikke gøre mere på 
området lige nu; der gjaldt, at den nye lovgivning om menneskeudnyttelse ikke var særlig 
gammel, ligesom politiet var tilført seks årsværk, som skulle skynde til mere specialise
ring – redegøre for, hvilken effekt ministeren mener, der hidtil har været af tiltagene, og 
hvornår forventer ministeren, at der er gået lang tid nok i forhold til at vurdere tiltagenes 
effekt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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